
 
 

   

 

Schriftelijke vragen aan het college 

 

Datum:  

15-7-2024 

Onderwerp : Wellness centrum Drakenburgergracht 

 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen te beantwoorden: 

 

1. Wat is de status van de beoogde ontwikkelingen (Wellness 

centrum) aan de Oud Eemnesserweg? 

 

2. Wanneer verwacht u dat er gebouwd gaat worden? 

 

3. Wanneer besluit het college dat de grond beter een andere 

bestemming (wonen) kan krijgen? Is dit überhaupt een optie? 

 

4. Wanneer verloopt een gewijzigd bestemmingsplan, als 

aantoonbaar is dat er sinds 2015 niks over nauwelijks iets is 

gebeurd op het perceel? 

Toelichting: 

Reeds in mei 2015 is er na forse druk van ontwikkelaar BMG een besluit genomen in de 

gemeenteraad voor het wijzigen van het bestemmingsplan tbv het realiseren van een 

Wellness centrum aan de Oud Eemnesserweg ook wel Drakenburgergracht genoemd.  

Behoudens het plaatsen van een aantal stelconplaten en een zeecontainer is er weining tot 

niets gebeurd. Hierover heb ik in 2018 en 2019 schriftelijke vragen gesteld en in 2021 nog 

eens mondelinge vragen, met als resultaat 0 (nul).  

Daarom nog maar eens schriftelijke vragen met als bedoeling of er wordt op zeer korte 

termijn begonnen (en doorgezet) met het realiseren van een Wellness centrum, of de raad 

geeft het college straks door middel van een motie de opdracht eventueel gewijzigd 

bestemmingsplan in te trekken, of in een uiterst geval over te gaan tot onteigening.  

 

Ondertekening en naam formele indiener, 

Tino Schouten 

Lijst Schouten 
 

 

  

 

 

 

 
        
                                                 

 
 

       

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

      

    
 
 
 

 

 
 

 

 

 

 

    

 

 

 

 

     


